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Referat fra styremøte (vedtak/oppfølging i kursiv) 

Tid:  20.6.2022 

Sted:  Klubbhuset 

Tilstede: Karine, Ellen, Frode, Eilert 

 

AGENDA 

 

20. juni 2022.  Bonus til ungdomstrenere 

Styret diskuterte i hvilken grad vi skulle videreføre dagens bonus system eller endre dette. 

Styret ser utfordringer over tid med både å beholde bonus og tilby økt lønn for de som har Trener 1 kurs.  

Besluttet 

• Helt nye som ansettes nå vil ikke få bonus i fremtiden.  De som har jobbet ett eller flere år vil få 
bonus neste år, men ikke året etter. 

• Samtidig kommuniserer vi at vi oppfordrer flere til å ta Trener 1 kurs. Det er bra å ha dette kurset på 
CV’en og det gir noe økt lønn.  

 

Det vil forhåpentligvis også bidra til at det blir enda mer interessant og givende å jobbe som 

ungdomstrener.  

 


